
Notulen* van de Vergadering van de Sectieraad KNBB Sectie Snooker 

Datum: 5 juni 2024 

Aanvang: 20:00 

Plaats: Online (via videoconferentie) 

Aanwezig: 

• Berry Franssen (BF) 

• Sebas Kan (SK) 

• Erik Kerkhoven (EK) 

• Rene van Rijsbergen (RR) 

• John van Gorp (JG) 

• David O’Halloran (DH) 

• Leon Alewijnse (LA) 

• Rien Baak (RB) 

• Sander Tierolf (ST) 

• KO van Zeeland (K) 

• Hugo van Houten (HH) 

• Debbie Anthonissen (DA) 

• HuiWah Lam (HL) 

• Bram Downes (BD) 

Agenda: 

1. Opening en Mededelingen 

2. Financiële Stand van Zaken 

3. Beleidsplan 

4. Evaluatie Competitiestructuur 

5. Sponsoring 

6. Rondvraag 

 

*De notulen zijn deels met ondersteuning van AI gemaakt. Deze zijn onder voorbehoud van 

eventuele onjuiste interpretaties.  

 

  



1. Opening en Mededelingen 

•  Verontschuldiging van Afwezigen: 

• Voorzitter Remco kan helaas niet aanwezig zijn. 

• Michel de Sain is op vakantie 

•  Waarneming van de Vergadering: 

• BF en SK nemen de honneurs waar en zullen proberen alle vragen te beantwoorden. 

•  Inspanningen van het Bestuur: 

• Het bestuur heeft hard gewerkt, met veel gesprekken met de nieuwe sponsor, Team 

NL en NOCNSF. 

• Contact gehad met alle zaalhouders, met nadruk op commerciële en stichting , waar 

snookertafels aanwezig zijn. 

•  Beleidsplan in Ontwikkeling: 

• BF geeft aan later in de vergadering meer details te verstrekken over het nieuwe 

beleidsplan dat in oprichting is. 

•  Samenwerking met Zaalhouders: 

• Bestuur heeft veel tijd geïnvesteerd in het betrekken van zaalhouders bij de plannen. 

• Positieve reacties ontvangen, maar er zijn ook twee zaalhouders die gefrustreerd zijn 

en verdere samenwerking afwijzen. 

• Incidenten waarbij spelers ontevreden waren over de faciliteiten van de zaalhouders 

hebben geleid tot negatieve reacties. 

• Oproep aan leden om begrip te tonen voor commerciële ondernemers tijdens 

evenementen. 

• Oproep aan spelers om na te denken over de relevantie en toegevoegde waarde van 

hun meningsuitingen tijdens evenementen. 

•  Samenvatting en Overgang naar Volgende Punten: 

• Introductie en korte vraagronde afgerond. 

• Verzoek om de vergaderingen efficiënt te houden zonder lange discussies. 

 

  



2. Financiële Stand van Zaken 

• Schermdeling en Overzicht: 

• Sebas Kan (SK) deelt het financiële overzicht van 2023 en 2024. 

 

• Contributies en Inschrijfgelden: 

• Lopen op schema volgens de begroting. 

• Halverwege het jaar zijn de inkomsten op schema. 

 

• Sponsorgelden: 

• Nog te ontvangen aan het begin van het nieuwe seizoen. 

 

• Opname uit Algemene Reserve: 

• Dit wordt verrekend met een eventueel negatief resultaat. 

 

• Totale Inkomsten: 

• Begroot op €35.000 voor het jaar. 

 

• Kostenoverzicht: 

• Hoofdkosten zitten in wedstrijdkosten (prijzengeld, bekers, reiskosten, 

drankjes). 

• Topsportkosten omvatten onder andere coaches' opleiding en inschrijfgelden 

voor EK. 

 

• Exploitatieresultaat: 

• Momenteel een positief exploitatieresultaat van €885. 

• Verwachte eindresultaat (Einde lopend seizoen) is een negatief saldo van 

ongeveer €3.000. 

 

• Eigen Vermogen: 

• De algemene (bestemmings-)reserve van de KNBB sectie Snooker is ongeveer 

€62.000. 

 

• Ledenadministratie: 

• Acties zijn ondernomen om achterstallige contributies te innen. 

• 40 leden zijn op non-actief gezet wegens betalingsachterstanden. 

• Sindsdien is er een gestage groei in het ledenaantal. 

 

• Vooruitzichten: 

• Verwacht wordt dat sommige baten later in het jaar binnenkomen. 

• Begrotingen worden aangepast op basis van realisaties en inschrijvingen bij 

toernooien. 

 

• Toekomstige Investeringen: 

• Verwachte investeringen in livestream en de organisatie van de Masters. 

  



3. Beleidsplan 

• Introductie van het Beleidsplan: 

• BF bespreekt het in ontwikkeling zijnde beleidsplan dat op verzoek van de KNBB, 

Team NL en NOCNSF wordt geschreven. 

•  

• Doelstellingen en Plannen: 

• Aanpak van de breedtesport voor snooker. 

• Oprichting van een Oranje jeugdselectie. 

• Inrichting van een trainingsaccommodatie voor de jeugdselectie. 

• Implementatie van een scholenplan. 

• Vacatures en Rollen: 

• Er komen vacatures voor jeugdcoaches, bondscoaches en bestuursleden. 

• Het proces moet transparant zijn, zonder vriendjespolitiek; aanname op basis van 

strikte criteria. 

• Reglementen en Begeleiding: 

• Strikte regels voor jeugdcoaches en bondscoaches. 

• Duidelijke afspraken en begeleiding voor jeugdselecties, inclusief wat spelers en 

ouders kunnen verwachten. 

 

• Ondersteuning van NOCNSF: 

• Positieve evaluatie door NOCNSF van de plannen voor snooker. 

• Potentiële kortingen op subsidies door nieuwe kabinetsbeslissingen, maar snooker 

heeft kansen door breedtesport-initiatieven. 

 

• Olympische Ambities: 

• Snooker heeft een kans om Olympisch te worden in 2032 dankzij de populariteit in 

China en Saudi-Arabië. 

• Voorbereidingen en voorwaarden om in aanmerking te komen voor extra 

financiering en faciliteiten, zoals snookertafels op Papendal. 

 

• Breedtesport Initiatieven: 

• Sjors Sportief project: basisschoolleerlingen kennis laten maken met snooker. 

• Kansen voor snooker om meer zichtbaar te worden op tv en in de media. 

 

• Hulp van Leden: 

• Leden worden aangemoedigd om mee te denken en deel te nemen aan 

breedtesportinitiatieven. 

• Voorstellen van BF en SK om het beleidsplan af te ronden en samen met de leden 

uit te voeren.  

 

• Evaluatie en Feedback: 

• Het beleidsplan is al ver gevorderd maar nog niet volledig af. 

• In de komende maanden wordt het plan afgerond en zullen leden de mogelijkheid 

hebben om feedback te geven voordat het wereldkundig wordt gemaakt. 



4. Evaluatie Competitiestructuur 

•  Inleiding: 

• Sebas Kan (SK) bespreekt de huidige competitiestructuur en ervaringen hiermee. 

• Verschillende leden geven hun mening over het puntensysteem en de waarde van 

winstpartijen. 

•  Huidige Systeem: 

• De structuur werd gewijzigd om de degradatie van teams die meer wedstrijden hebben 

gewonnen te voorkomen. 

• Wisselende reacties van leden: sommige enthousiast, anderen minder tevreden. 

•  Problemen met het Huidige Systeem: 

• BF: Teams voelen zich gestraft bij verlies met 5-4, omdat ze dan met lege handen 

staan. 

• DH: Merkt op dat wedstrijden minder belangrijk worden zodra een team 5 punten 

heeft bereikt. 

•  Voorstellen voor Verbetering: 

• EK stelt een bonussysteem voor waarin winstpartijen extra worden beloond. 

o Bijv. een extra punt voor elke extra winstpartij boven de vijf. 

• ST: Vindt dat winst meer moet wegen, maar 5-4 verlies wordt zwaar gestraft. 

•  Ledenfeedback: 

• RR: Voelt dat het nieuwe systeem oneerlijk kan zijn voor teams die consistent scoren 

maar net verliezen. 

• HH: Voorkeur voor het oude systeem waar elk frame telt. 

• BD: Staat open voor het bonussysteem voorstel van EK. 

•  Besluit: 

• Het voorstel van EK om een bonussysteem in te voeren krijgt steun. 

• Verschillende opties zullen via enquête gepeild worden bij de leden.  

  



5. Sponsoring 

•  Introductie van de Sponsordeal: 

• BF deelt het goede nieuws over een vrij zekere sponsorovereenkomst ter waarde van 

€50.000 over drie jaar. 

•  Doelstellingen van de Sponsor: 

• De sponsor wil een maatschappelijk betrokken project, zoals Sjors Sportief, 

ondersteunen. 

• De sponsor heeft grote ambities voor een televisietoernooi en wil bekende spelers 

zoals Mark Williams, Judd Trump en Ronnie O'Sullivan uitnodigen. 

•  Televisietoernooi: 

• Doel om binnen drie jaar een televisietoernooi te organiseren. 

• Mogelijke uitzending op Prime Time via RTL 7 of andere kanalen. 

•  Voorwaarden en Verwachtingen: 

• Spelers in de jeugdselectie en nationale teams moeten zich aan strikte regels houden. 

• Misdragingen worden zwaar bestraft omdat ze ook invloed hebben op het imago van 

de sponsor. 

•  De sponsor vindt het belangrijk dat zijn personeel baat heeft bij de sponsoring, 

bijvoorbeeld door deelname aan een pooltoernooi of een demonstratie. 

•  Nationale Kampioenschappen: 

• Ambitie om halve finales en finales van de Nederlandse kampioenschappen te 

organiseren in het theater van de sponsor, inclusief livestreaming. 

•  Ledenbetrokkenheid: 

• Leden kunnen worden gevraagd om deel te nemen aan evenementen georganiseerd 

door de sponsor.Belangrijk om betrokkenheid en professionaliteit te tonen. 

•  Discussie en Vragen: 

• JG vraagt of de €50.000 per jaar is; BF bevestigt dat het over drie jaar is. 

• EK vraagt naar exclusiviteit en de mogelijkheid van andere sponsoren; BF legt uit dat 

er restricties zijn, maar niet strikt exclusief. 

•  Conclusie: 

• BF benadrukt dat de sponsorovereenkomst bijna rond is, alleen nog een offerte voor 

pooltafels is nodig. 

• Het is een belangrijke stap voor de sectie Snooker en biedt veel nieuwe 

mogelijkheden. 



6. Rondvraag 

Leon Alewijnse (LA) 

• Scheidsrechters bij Toernooien: 

o Stelt voor om scheidsrechters in te zetten bij toernooien om het niveau en de 

professionaliteit te verhogen. 

o Wijst op positieve ervaringen in België met scheidsrechters die plezier en 

liefde voor de sport uitstralen. 

o Stelt voor om dit te onderzoeken voor de Dutch Masters en toekomstige 

toernooien. 

• Reactie: 

o SK beaamt het belang van scheidsrechters en verwijst naar de samenwerking 

met de Dutch Referee Association (DRA), al is de capaciteit momenteel 

beperkt. Moeite waard om te onderzoeken wat er in de samenwerking met 

België mogelijk is.  

Erik Kerkhoven (EK) 

• Competitiereglementen: 

o Vraagt naar duidelijkheid over de regels voor het inzetten van reservespelers in 

teams. 

o Opmerkt dat recente mutaties bij teams voor verwarring hebben gezorgd. 

• Reactie: 

o SK legt uit dat mutaties tussen teams onderling toegestaan zijn op twee 

momenten in het jaar en dat dit in de reglementen staat. Dat is iets anders dan 

de reserve regeling, die vrijwel onbegrensd is. Daar moet naar gekeken worden 

voor komend seizoen. 

David O’Halloran (DH) 

• Competitiereglementen: 

o Wil duidelijkheid over het inzetten van reservespelers en de noodzaak van 

consistente teams gedurende het seizoen. 

o Vraagt om herziening van de reglementen om duidelijkheid en eerlijkheid te 

waarborgen. 

• Reactie: 

o SK erkent de uitdaging en benadrukt dat de reglementen in het belang van de 

sport zijn opgesteld, maar dat revisie nodig kan zijn. 

Rene van Rijsbergen (RR) 

• Evaluatie Ranking Punten: 

o Geeft aan dat de agenda dit onderwerp niet vermeldt, maar dat er intern een 

discussie is over de eerlijkheid van het ranking puntensysteem. 

o BF legt uit dat het huidige systeem herzien kan worden en dat feedback van 

leden belangrijk is. 

• Reactie: 

o DH geeft aan tevreden te zijn met het nieuwe systeem. 



Sebas Kan (SK) 

• Algemene Opmerkingen: 

o Geeft toelichting op enkele punten uit de discussie, waaronder de noodzaak 

van duidelijkheid in competitiereglementen en de samenwerking met DRA 

voor scheidsrechters. 

Sander Tierolf (ST) 

• Brengt ter sprake dat zijn termijn in de bondsraad is verlopen per deze maand. Hij 

blijft aan zolang er geen vervanger is. Uitgezocht moet worden hoe lang deze 

constructie mag.  

Rien Baak (RB), Hugo van Houten (HH), Bram Downes (BD),  KO van Zeeland (K), 

John van Gorp (JG), Debbie Anthonissen (DA), HuiWah Lam (HL) 

• Geen specifieke vragen in de rondvraag genoteerd. 

 

Actiepunten: 

• Verdere uitwerking van het beleidsplan en afronding binnen twee maanden. 

• Onderzoek naar en uitwerking van een nieuw puntensysteem voor de competitie. 

• Afronding van de sponsorovereenkomst en organisatie van de eerste projecten. 

• Onderzoek naar de inzet van scheidsrechters bij toernooien en verdere samenwerking 

met de DRA. 

 

Sluiting 

• SK eindigt met de mededeling dat er na sluiting van het seizoen een enquete 

rondgestuurd wordt naar alle leden. Input is welkom op snooker@knbb.nl 

• De vergadering wordt gesloten om 21:35. 

 

 


